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Abstract (en)
Moveable ejector elements (25) are arranged in the receiving spaces (21) of a rotary-driven take-up disc (2) moved by a coin-collecting container. To
prevent two or more coins lying in the same receiving space (21) from being guided to a sorting rail (30), the ejector elements (25) have a rearwardly
descending face (38) in the region confronting the axis of rotation (2') of the take-up disc (2). Furthermore, oblique guide faces (35) are provided for
the same purpose in the edge region of the receiving orifices (21). Coins can fall out of the receiving space (21) by way of these guide faces (35)
before they arrive at the sorting rail (30). <IMAGE>

Abstract (de)
In den Aufnahmeräumen (21) einer drehend angetriebenen Mitnahmescheibe (2), die sich durch einen Münzensammelbehälter bewegt, sind
bewegliche Ausstosselemente (25) angeordnet. Um zu verhindern, dass zwei oder mehr Münzen im selben Aufnahmeraum (21) liegend zu einer
Sortierschiene (30) geführt werden, weisen die Ausstosselemente (25) im der Drehachse (2') der Mitnahmescheibe (2) zugekehrten Bereich
eine nach rückwärts abfallende Fläche (38) auf. Im weiteren sind zum gleichen Zwecke schräge Führungsflächen (35) im Randbereich der
Aufnahmeöffnungen (21) vorgesehen. Ueber diese Führungsflächen (35) können Münzen aus dem Aufnahmeraum (21) herausfallen, bevor sie zur
Sortierscheine (30) gelangen. <IMAGE>
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